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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXIV  
Z  Sesji w dniu 29 kwietnia 2020  

 
Obrady rozpoczęto 29 kwietnia 2020 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:55 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 
Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

 
1. Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Piasecznie pan Piotr Obłoza. 
Sesja odbywała się w systemie on-line. 

Burmistrz Putkiewicz zgłosił do porządku obrad 2 uchwały: 

1) ) w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr 126/VII/2007 z dnia 14 marca 2007 r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Henryków Urocze. 

2)  w sprawie zakazu podlewania ogródków przydomowych, działkowych, tuneli foliowych 
oraz trawników i upraw rolnych z wodociągu gminnego 

Burmistrz   Putkiewicz poinformował także, że do uchwały nr 1 będą wprowadzone  2 
autopoprawki: pierwsza związana z remontem ul Dworcowej i zwiększeniem środków po 
przetargu i druga dotycząca zwiększenia środków na remont budynku przy ul. Szkolnej. 
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1) uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr 
126/VII/2007 z dnia 14 marca 2007 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Henryków Urocze. 
 
Głosowano w sprawie: 
uzupełnienie porządku o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr 
126/VII/2007 z dnia 14 marca 2007 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Henryków Urocze..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała wprowadzona jako nr 10 z bieżących uchwał. 
 
2) uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zakazu podlewania ogródków 
przydomowych, działkowych, tuneli foliowych oraz trawników i upraw rolnych z wodociągu 
gminnego 
 
Głosowano w sprawie: 
uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zakazu podlewania ogródków 
przydomowych, działkowych, tuneli foliowych oraz trawników i upraw rolnych z wodociągu 
gminnego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
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Uchwała wprowadzona jako nr 11 z bieżących uchwał. 
 
2. Przyjęcie protokółów sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 

 
1) XXII sesji z dnia 18 marca 2020r 
Głosowano w sprawie: 
XXII sesji z dnia 18 marca 2020r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) 
Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Protokół przyj ęto. 
 
2) XXIII sesji nadzwyczajnej z dnia 9 kwietnia 2020r 
 
Głosowano w sprawie: 
XXIII sesji nadzwyczajnej z dnia 9 kwietnia 2020r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) 
Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Protokół przyj ęto. 
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3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
Na wstępie burmistrz Putkiewicz prosił swoich zastępców o przedstawienie swoich 
sprawozdań: 

- burmistrz Kułakowska-Michalak o sytuacji związanej z epidemią korona wirusa 

- burmistrz Widz z zakresu inwestycji drogowych 

Burmistrz pani Kuławska-Michalak przedstawiła informacje z dnia wczorajszego mówiące, 
że na izolacji w Gminie Piaseczno  przebywa 6 osób mających dodatni wynik, a na 
kwarantannie 33 osoby. W szczycie było to 104 osoby. 

Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej na bieżąco udziela pomocy w różnych 
zakupach dla osób starszych i niepełnosprawnych. Na bieżąco gmina współpracuje z 
Caritasem. Jadłodajnia wydaje darmowe posiłki dla bezdomnych przy zachowaniu 
określonych zasad. 

Straż Miejska została oddelegowana do współpracy z policją, ale realizuje też  prośby z 
gminy. 

Została rozpoczęta akcja dezynfekcji przystanków, wejść do przychodni, bankomatów. Na 
bieżąco są kupowane środki ochrony osobistej jak maseczki, płyny dezynfekcyjne. 
Zakupiono także 30 tys. maseczek wielokrotnego użytku, które zostały przekazane 
mieszkańcom powyżej 60 roku życia. 

Przy okazji pani burmistrz podziękowała wszystkim biorącym udział w rozprowadzaniu 
maseczek. Pozostałe grupy mieszkańców mogą zgłaszać swoje potrzeby w MGOPS-ie. Cześć 
masek była przekazywana w przestrzeni publicznej. Na terenie Piaseczna zostało uszytych 
1600 maseczek, którego akcje szycia koordynowała radna Magdalena Woźniak i radny Piotr 
Sędziak. Podziękowała także harcerzom, którzy pomagali osobom starszym w zakupach i 
wyprowadzaniu psów. 

Poinformowała także, że udało się zorganizować posiłki dla Powiatowej Stacji Pogotowia 
Ratunkowego. Została zakupiona pralnica i wirówka dla OSP w Piasecznie w celu 
dezynfekcji odzieży ochronnej. 

Dla szpitala w Piasecznie zakupiono 150 kartonów ręcznika papierowego i 500 fartuchów 
bawełnianych wielokrotnego użytku.  

Udzielono także wsparcia Stacji Pogotowia Medi-Trans poprzez zakupienie urządzenia do 
dezynfekcji karetek. 

Piaseczyński ZOZ przeprowadza odpłatne testy na przeciwciała. Testy te służą sprawdzeniu, 
czy osoba przeszła zakażenie bezobjawowo lub skąpo objawowo. Czy może być źródłem 
infekcji. Zainteresowanie jest duże i pierwszego dnia zgłosiło się 70 osób na badania. Będzie 
później przeprowadzone podsumowanie , analiza przeprowadzonych badań. 

Na zakończenie swojego wystąpienia pani burmistrz podziękowała wszystkim, którzy służą 
pomocą i wzajemnie się wspierają. 
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Burmistrz Putkiewicz również podziękował wszystkim pomagającym i dodał, że na początku 
maja będą myśleć o dalszej organizacji pracy urzędu gminy. 

Burmistrz Robert Widz poinformował, że wydział inwestycji drogowych, wydział mobilności 
i wydział architektury pracują nad 20 projektami drogowymi. Dziś będzie złożona 
autopoprawka do uchwały budżetowej w sprawie przetargu na remont ul. Dworcowej. 
Wstrzymane zostały prace na ul. Iwa, ze względu na brak zgody na wycięcie drzew. Zgoda 
już jest i prace będą kontynuowane. 

Na ul. Głównej w Żabieńcu – drodze powiatowej jest realizowana ścieżka rowerowa i zostało 
przerwane. Trzeba najpierw przebudować drogę na odcinku od Instytutowej do Rybackiej. 

Na północy gminy rozpoczęte będą inwestycje ze współpracy z Gminą Konstancin-Jeziorna: 

-  budowa drogi 10 KDL i 4 KL w Kierszku wraz ze zbiornikiem retencyjnym 

- rozbudowa ul. Działkowej w Kierszku i w Józefosławiu 

Cały czas trwają prace przy porządkowaniu terenu wokół dworca PKP w Piasecznie 
porządkujące kwestie parkowania, przejść dla pieszych. 

Na zakończenie sprawozdań burmistrzów, burmistrz Putkiewicz poinformował, że po I 
kwartale nie ma drastycznych obniżek dochodów gminy. Szersze informacje będą w maju i 
wiadomo, jakie będą ubytki w PIT-ach, co będzie podstawą do rekonstrukcji budżetu. 
Sytuacja jest na bieżąco analizowana i będą przesuwane środki. 

 
4. Sprawozdanie przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji. 
1) 9.04.2020 – sesja nadzwyczajna 

2)24.04.2020 – uroczystości z okazji Miesiąca Pamięci Narodowej na Cmentarzu 
Parafialnym w Piasecznie 

3) udział we wtorkowych kierownictwach gminy p. Magda (on-line) 

4) sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej 

5) bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z burmistrzem 

6) współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

7) do sprawozdania jest dołączona obecność radnych na komisjach 

 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw – nie było 
 
 
6. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany Uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18.12.2019 r. 
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Referowała pani Kowalska – skarbnik gminy. 
Pani skarbnik zgłosiła 2 autopoprawki do uchwały: 

1) Dodanie załącznika remontowego   dot. remontu i przygotowania lokalu przy ul. Szkolnej 
1 na Centrum Przedsiębiorczości – kwota 240 tys. zł 

2) W zał. Nr 2 zadanie ul. Dworcowa – odcinek od Jana Pawła II do ul. Nadarzyńskiej w 
Piasecznie – dodajemy kwotę 3 mln 600 tys. zł oraz w WPF-ie 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała w części dotyczącej oświaty a Komisji Kultury i 
Promocji w części dotyczącej kultury. 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwałę oraz uchwały merytoryczne od nr 2 do 
nr 5 . 

Radny Mierzwa zwrócił uwagę, że burmistrz proponuje zwiększenie wydatków a wg niego w 
obecnej sytuacji pandemii spadną dochody z PIT-ów. Przestrzegał przed dalszymi 
konsekwencjami obniżki dochodów wynikających z zastoju całej gospodarki. Uważał, że 
pewne wydatki można przesunąć na II półrocze lub przyszły rok. Podał przykład budowy 
stacji rowerowej „Słowicza”, czy zakup kamer monitoringu. Apelował aby wszelkie 
niezbędne wydatki przesunąć na przyszły rok. 

Zabrał także głos w sprawie testów na przeciwciała o których mówiła burmistrz Kułakowska-
Michalak. Wg niego jedynym miarodajnym testem jest test genetyczny. Zacytował tu treść 
komunikatu Komisji Europejskiej w sprawie tzw. testów serologicznych. 

Radna Renata Mirosław poparła wypowiedz pana Mierzwy uznając jeszcze, że zakupy 
książkomatu, czy instalacja ogrzewania nadmuchiwanego na hali piłkarskiej na stadionie, 
może być przesunięta na przyszły rok. Zwróciła uwagę, że może nie starczyć środków na 
wszystkie etaty w szkołach. Poza tym uchwała zawiera dużo zadań i chciałaby zagłosować na  
np. na zakup laptopów a wstrzymać się nad innymi zadaniami. 

Pani Renata Mirosław przypomniała, że nie wiadomo jak będą wyglądały arkusze oświatowe 
od września i czy nie będzie cięć etatów np. pracowników świetlic, bibliotek, pedagogów, 
psychologów, obsługi administracyjnej placówek oświatowych a ruchy kadrowe na nastopny 
rok szkolny są do końca maja. 

Radny Michał Rosa zwrócił uwagę, że zadanie projekt ul. Zimowej jest przesuwany z lat 
następnych na bieżący rok a a kolejność realizacji zadań została uchwalona także w WPF-ie. 

Co do wypowiedzi pani Mirosław i pana Mierzwy to wg niego realizacja wszystkich zadań 
jest potrzebna i nie widzi potrzeby oszczędzania. 

Wg opinii radnego Sędziaka, to rządzący na górze powinni oszczędzać. Co do zakupu 
książkomatu,  są to środki unijne. 

Radny Artur Maicki zwrócił uwagę, że budżet samorządu, to jest coś sztywnego, to jest mapa 
po której można się poruszać. W związku z obecną sytuacją wiele wydatków się nie 
zrealizuje. W to miejsce można realizować inne zadania. Osobiście jest za realizacją 
inwestycji, które dają miejsca pracy. 
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Co do ogrzewania boiska krytego na stadionie, jest to niezbędne zadanie do wykonania przed 
zimą. Wg niego należy apelować tylko o zwiększenie dochodów. 

Radna Magdalena Woźniak apelowała do pani Mirosław, aby nie snuć różnych czarnych 
wizji. 

Radna Wójcik uznała, że sytuacja jaka będzie w następnych miesiącach będzie wymagała 
ostrożnego  podejścia do budżetu. Wg niej jeżeli jest  możliwość realizacji jakiegoś zadania, 
to jest dobry kierunek. 

Radny Michał Mierzwa przestrzegał przed testami serologicznymi, których nie zaleca nawet 
Komisja Europejska. 

Radna Renata Mirosław podkreśliła, że należy wydawać środki na najpilniejsze niezbędne 
zadania.  

Radny Michał Mierzwa wnioskował o wykreślenie z uchwały 3-ch zadań i przesuniecie ich 
do rozpatrzenia na następną sesję: 

1) Z załącznika Nr 1 poz. 1   - Budowa stacji „Słowicza” w systemie Piaseczyński Rower 
Miejski 

2) Z załącznika Nr 2 poz. 11 – zakup oraz montaż 3 kamer monitoringu miejskiego 

3) Z załącznika Nr 2 poz. 13 – instalacja ogrzewania nadmuchowego pneumatycznego hali 
piłkarskiej na Stadionie Miejskim 

Głos zabrał burmistrz Putkiewicz, który przypomniał na wstępie, że nie tylko gmina się 
zadłuża, ale także rząd, który powiększa dług publiczny. Zapewnił, że nie planuje żadnych 
redukcji , jeżeli nie zmusi go do tego polityka rządu i jak będą wyglądały dochody 
samorządu. A środki dla samorządu dzieli rząd i przekazuje nie wystarczające środki na 
realizację  zleconych zadań. Na razie nie wiadomo jaki będzie ubytek dochodów a zadania 
budowy dróg jak np. ul. Dworcowa jest konieczne do wykonania dla poprawy 
bezpieczeństwa. 

Burmistrz Putkiewicz dodał, że nie widzi też cięć inwestycji rządowych i nie było 
oszczędzania w okresie prosperity. 

Co do książkomatu, to daje on możliwość korzystania z książek bez chodzenia do biblioteki, 
co jest zgodne z zasadami bezpieczeństwa. 

Co do testów serologicznych, to zostały wprowadzone na wniosek mieszkańców i są zgodne 
z zaleceniami WHO. 

Wg niego sytuacja Gminy Piaseczno jest dobra, biorąc pod uwagę, że nie ma dużego 
zadłużenia. 

Radny Maicki poinformował, że zadłużenie Polski przekroczyło 1 bln zł. 

Burmistrz Robert Widz przypomniał, że rower miejski jest elementem transportu miejskiego. 
W 2018r było 6,5 tys. wypożyczeń a w 2019r 12 tys. wypożyczeń. Proponują lokalizację 
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stacji rowerowej w pobliżu, gdzie mieszka 10 tys. ludzi i będą mieli lepszą możliwość 
dostania się do stacji PKP najtańszym środkiem lokomocji. 

Radny Michał Mierzwa podkreślił, że nie kwestionuje potrzeby powstania stacji rowerowej, 
tylko wnioskuje o przesunięcie decyzji o jej powstaniu na następną sesję. 

Radny Michał Rosa zgłosił wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 
12) wniosek o zamknięcie listy mówców 
 
Głosowano w sprawie: 
wniosek o zamknięcie listy mówców.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Łukasz Kamiński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Artur Maicki, Renata Mirosław, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) 
Beata Walczak 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 

Wniosek przyjęty. 
Przewodniczący Rady pan Obłoza poinformował, że na liście mówców jest jeszcze 4 osoby. 

Radny Sędziak poinformował, że Polska zajmuje 23 miejsce w ilości wykonywanych testów 
na korona wirusa. 

Radna Renata Mirosław przypomniała, że burmistrz dostał upoważnienie do zaciągania długu 
gminy do 100 mln zł.. 

Radny Wojciech Ołdakowski zwrócił uwagę, że wśród mieszkańców krąży wiele 
dezinformacji dotyczących przeprowadzanych testów przy przychodni w Piasecznie oraz w 
sprawie rozprowadzanych maseczek    przez gminę. 

Burmistrz Kułakowska – Michalak wyjaśniła, że urząd prowadzi politykę informacyjną na 
stronach internetowych gminy piaseczno i jest tam wszystko dokładnie opisane o testach i 
maseczkach. Dodała, że pani, która pracuje przy testach jest krajowym konsultantem. Może 
zaprosić także dyrektora ZOZ-u na następną sesję. 

Burmistrz Robert Widz zapewnił, że zaplanowane wydatki w przedstawionej uchwale nie 
zachwieją budżetem gminy, bo np., środki na książkomat, są to środki zewnętrzne. 
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Przyznanie środków na stację rowerową w tym miesiącu, daje możliwość realizacji zadania 
jeszcze w tym roku. 
 wniosek do uchwały  - Radnego Michała Mierzwy 
 
Głosowano w sprawie: 
wniosek do uchwały 1 - Radny Michał Mierzwa.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Agnieszka Czajkowska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Maja Szwedzińska-Sikorska 
PRZECIW (15) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 

Wniosek odrzucony. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany Uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18.12.2019 r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maja Szwedzińska-Sikorska 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
 
2) W sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego (przebudowa ul. Głównej 
w Żabieńcu). 
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Referowała pani Beata Kowalewska z MT, która zgłosiła autopoprawkę do podstawy prawnej 
– Dz.U. z 2020 poz. 713. Poprawka dotyczy uchwał 2,3,4,5. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego (przebudowa ul. Głównej w 
Żabieńcu)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
3) W sprawie zmiany Uchwały nr 281/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
28.08.2019 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
(„ Ścieżki rowerowe” – Przedsięwzięcia WPF). 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany Uchwały nr 281/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
28.08.2019 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
(„Ścieżki rowerowe” – Przedsięwzięcia WPF)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
4) W sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin – Jeziorna 
(„Rozbudowa ulicy Działkowej w Kierszku i w Józefosławiu” – Przedsięwzięcia WPF). 
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Głosowano w sprawie: 
W sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin – Jeziorna („Rozbudowa 
ulicy Działkowej w Kierszku i w Józefosławiu” – Przedsięwzięcia WPF)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
5) W sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin – Jeziorna („Budowa 
drogi 10KDL i 4 KL w Kierszku wraz ze zbiornikiem r etencyjnym” – Przedsięwzięcia 
WPF). 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin – Jeziorna („Budowa drogi 
10KDL i 4 KL w Kierszku wraz ze zbiornikiem retencyjnym” – Przedsięwzięcia WPF)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
 
6) W sprawie zmiany Uchwały nr 429/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18.12. 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2020-2036. 
Referowała pani Agnieszka Kowalska – skarbnik gminy., która zgłosiła autopoprawki 
wynikające z podjętych dziś uchwał. 
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Komisja Finansów i Budżetu pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany Uchwały nr 429/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18.12. 
2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2020-2036..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (3) 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Agnieszka Czajkowska 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
7) W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno niezabudowanej 
nieruchomości oznaczonej jako działka nr 123/6 obr. Jesówka gm. Piaseczno. 
Referowała pani Zielińska-Woszczyk – Naczelnik Wydziału GGG, która zgłosiła 
autopoprawkę dot. podstawy prawnej – Dz.U. z 2020 poz.713 

Komisja Prawa pozytywnie zaopiniowała uchwałę nr 7 oraz 8 i 11. 

Komisja Ochrony Środowiska oraz Komisja Polityki Gospodarczej również pozytywnie 
zaopiniowała uchwałę oraz uchwały dodatkowe. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno niezabudowanej 
nieruchomości oznaczonej jako działka nr 123/6 obr. Jesówka gm. Piaseczno..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
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Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
8) W sprawie zmiany uchwały nr 448/XIX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 
stycznia 2020 r. w sprawie ustalenia zasad najmu lokali użytkowych. 
 
Referowała pani Mikułowska z Wydziału PM, która zgłosiła autopoprawkę dot. podstawy 
prawnej – Dz.U. z 2020 poz. 713. 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 448/XIX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 stycznia 
2020 r. w sprawie ustalenia zasad najmu lokali użytkowych..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
9) W sprawie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2019 w oparciu o analizę 
lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. 
 
Referowała pani Klimkowska- po. Dyrektora OPS-u. która zgłosiła autopoprawkę dot. 
podstawy prawnej Dz.U. z 2020 poz. 713. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2019 w oparciu o analizę lokalnej 
sytuacji społecznej i demograficznej..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
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Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
10) w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr 126/VII/2007 z dnia 14 marca 2007 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Henryków Urocze. 
Referowała pani Pakulińska-Attia – Naczelnik UA. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr 126/VII/2007 z dnia 14 marca 2007 r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części wsi Henryków Urocze..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
11) w sprawie zakazu podlewania ogródków przydomowych, działkowych, tuneli 
foliowych oraz trawników i upraw rolnych z wodociągu gminnego 
Referował pan Krawczyk  z wydziału IT, który odczytał wersję poprawioną do pierwotnej 
omawianej przez radnych z autopoprawkami burmistrza dotyczącymi tytułu uchwały oraz  
 paragrafu 1. 

Burmistrz Putkiewicz wyjaśnił, że po dyskusjach na komisjach skreślono w tytule słowa 
„upraw rolnych” oraz zmieniono stylistycznie zapis paragrafu 1. 

Wraził nadzieję, że uchwała zostanie potraktowana jako sygnał ostrzegawczy  z uwagi na to, 
że wody jest coraz mniej i niektóre rejony gminy mają jej braki. Uchwała ma na celu 
zapewnienie dostępu do wody bytowej dla mieszkańców. 

Radny Wojciech Ołdakowski przypomniał o postulacie podlewania roślinności gminnej ze 
zbiorników wody gromadzonej, kiedy inni mieszkańcy mają zakaz podlewania. 
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Burmistrz Putkiewicz odpowiedział, że gmina ma tylko 2 tereny podlewane automatycznie i 
będą przestawione, a podlewanie w godzinach nocnych jest niemożliwe, ponieważ 
mieszkańcy skarżą się na hałas. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zakazu podlewania ogródków przydomowych, działkowych, tuneli foliowych oraz 
trawników i upraw rolnych z wodociągu gminnego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Beata Walczak 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
 
8. Wolne wnioski. 
Przewodniczący Rady pan Obłoza przypomniał o obowiązku składania oświadczeń 
majątkowych do końca maja br. 

Podziękował wszystkim wolontariuszom biorącym udział w różnych akcjach podczas 
pandemii korona wirusa. 

Pan Obłoza odczytał także pismo Samorządu Województwa Mazowieckiego    dotyczące 
wzrostu cen za odbiór odpadów. 

Mecenas Burczaniuk zabrała głos w sprawie omawianej dziś uchwały w sprawie zakazu 
podlewania ogródków przydomowych, działkowych, tuneli foliowych oraz trawników i 
terenów zielonych z wodociągu gminnego. Poinformowała, że uchwała ta będzie 
opublikowana w Dzienniku Urzędowych i podlega ogłoszeniu na tablicach urzędowych. 
 
9. Zamknięcie obrad. 
 
O godzinie 12.55 Przewodniczący pan Obłoza zamknął obrady XXIV sesji Rady Miejskiej w 
Piasecznie. 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  
 
Przygotował(a): Elżbieta Dorota Gwara 
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